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BIAŁOBRZESKI

Andrzej 
Oziębło

Starosta
Białobrzeski

Drodzy Czytelnicy!

Mijające trzy miesiące 
2010r. są jednymi 

z ważniejszych w naszej 
kadencji. Doczekaliśmy się 

pozytywnej decyzji Zarządu 
woj. w sprawie wniosku na 
budowę hali sportowej przy 

Liceum Ogólnokształcącym. 
Podpisaliśmy ważne 

umowy na modernizację 
dróg powiatowych oraz 

otrzymaliśmy dofinansowanie
na modernizację Domu 

Pomocy Społecznej 
w Niedabylu.Wartość tych 

wszystkich inwestycji to 
ponad 24 mln zł.

Poza tym wiele wydarzyło się 
w naszych szkołach. 

Podpisana została umowa 
na likwidację mogilnika 

w gminie Stromiec.

O wszystkim przeczytają 
Państwo w naszej gazecie. 

Życzę miłej lektury.

Starostwo Powiatowe w Białobrzegach wybuduje halę sportową z zapleczem socjalnym 
przy Liceum Ogólnokształcącym im. Armii Krajowej w Białobrzegach. Na ten cel 
otrzymało dofinansowanie z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Mazowieckiego w kwocie 9.651.159,94 zł. Całość inwestycji kosztować będzie 
11.354.305,81 zł.

Czytaj na s. 3.

KOLEJNE INWESTYCJE

BĘDZIE HALA !!! 

4,2 MLN NA DPS KASA Z UNII  

www.bialobrzegipowiat.pl

Tak będzie wyglądała hala przy LO od strony ul. Reymonta.

INFORMATOR LGD “ZAPILICZE” - CZYTAJ NA STR. 8.
Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju 

Obszarów Wiejskich
Europa inwestująca w obszary wiejskie

Publikacja współfinansowana ze środków Unii Europejskiej
w ramach osi 4 -LEADER 

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013
Instytucja Zarządzająca Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2007-2013 
Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi

S P O RT O WA



Strażak Roku woj. mazowieckiego 
Norbert Fołtyn z OSP Sucha 
uhonorowany został przez Starostę 
Andrzeja Oziębło.
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Na zlecenie Starostwa wykonano 
uproszczone plany urządzania lasu dla 
gmin Promna, Białobrzegi  i miasta 
Wyśmierzyce.

W skrócie...

STRAŻAK ROKU

SPOTKANIE Z BIZNESEM

Odbyło się coroczne spotkanie 
samorządu powiatowego i gminnego 
z przedsiębiorcami.

W RAZIE POWODZI

Obradował Powiatowy Zespół 
Zarządzania Kryzysowego. Głównym 
tematym było zagrożenie powodziowe 
w Dolinie Pilicy.

Rozmowa z członkiem zarządu woj. mazowieckiego Piotrem 
Szprendałowiczem i starostą białobrzeskim Andrzejem Oziębło.

S.B. Wszyscy jesteśmy 
pod wrażeniem informacji, że 
Starostwo Powiatowe wybuduje 
halę sportową przy Liceum. Panie 
starosto, marzenia się spełniają.

Andrzej Oziębło: O halę 
zabiegaliśmy od początku naszej 
kadencji. Przez trzy lata prowadziliśmy 
prace związane z przygotowaniem 
terenu, dokumentacji i wniosku 
o dofinansowanie. Jestem
szczęśliwy, że 1200 dzieci z liceum 
i gimnazjum, a także mieszkańcy 
powiatu będą mieli do dyspozycji 
halę na miarę XXIw. Składam 
serdeczne podziękowania na ręce 
Pana Marszałka Szprendałowicza 
za pozytywną decyzję zarządu woj. 
w tej sprawie.

Panie Marszałku, wiemy, że 
wniosków w tym działaniu było 
370, dofinansowanie otrzymało
tylko nieco ponad 40. Jak to się 
stało, że powiat znalazł się na 
wysokim 13 miejscu?

Piotr Szprendałowicz: Środki 
unijne nie leżą na ulicy. Trzeba 
mocno się napracować, aby 
je pozyskać. Nie wszyscy 
mają się czym chwalić. Od 
początku tej kadencji powiat 
białobrzeski na czele ze 
starostą bardzo skutecznie 
zabiega o wszelkie środki 
przepływające przez 
Urząd Marszałkowski. 
Będąc członkiem zarządu 
województwa, obiektywnie muszę 
stwierdzić, że wnioski składane przez 
Starostwo są świetnie przygotowane. 
Ale najważniejszą rzeczą jest, 
że obejmują działania, które 
rzeczywiście są bardzo potrzebne 
lokalnej społeczności. 

Hala także była takim 
wnioskiem?

P. Sz. Hala dla Starostwa była i jest 
priorytetem. Jako mieszkaniec ziemi 
radomskiej i częsty gość na ziemi 
białobrzeskiej, dostrzegałem również 
potrzebę budowy pełnowymiarowej 
hali w powiecie. W XXI w. trudno 
sobie wyobrazić, aby takiego obiektu 
nie było w stolicy powiatu.

A.O. Muszę dodać, że Pan 

Marszałek jest 
p r a w d z i w y m 
p r z y j a c i e l e m 
powiatu. Sprawa 
hali, ale także 
Domu Pomocy 
Społecznej, dróg 
p o w i a t o w y c h , 
środków ze-
w n ę t r z n y c h 
s p ł y w a j ą c y c h 
do Starostwa, 
jak również do 
poszczególnych 
gmin powiatu to 
w dużej mierze 
jego zasługa. 
S e r d e c z n i e , 
Panie Marszałku, 
za to wszystko 
dziękuję.

P. Sz. Pan Starosta oczywiście 
przesadza. Powiem tak: Samorząd 
woj. mazowieckiego dostrzega 
potrzeby poszczególnych sa-
morządów i kieruje środki tam, gdzie 
są one faktycznie potrzebne. Moja 

rola sprowadza się do 
pilnowania, aby ta zasada 
nie była łamana.

Starostwo Powiatowe 
pozyskało w tej kadencji 
ponad 45 mln zł. Wynika 
z tego, że potrzeby powiatu 
zostały dostrzeżone.

P. Sz. Myślę, że tak. 
Choć oczywiście wiem, że Starosta 
ma kolejne plany, 
których na razie nie chce 
zdradzać. Wiem również, 
że wiele jest jeszcze do 
zrobienia.  Macie Starostę, 
który ma niesamowitą 
umiejętność otwierania drzwi do 
różnych instytucji. Dzięki temu na 
współpracy samorządów gminnych 
z samorządem powiatowym można 
tylko zyskać.

A.O. Dobra współpraca 
z samorządami gminnymi oraz 
z innymi instytucjami w powiecie jest 
chyba znakiem firmowym tej kadencji.
Wcześniej bywało różnie. Obejmując 
urząd, zastaliśmy powiat z budżetem 
w granicach 16 mln zł. W każdej 

dziedzinie zapóźnienia sięgały kilku 
lat. Budżet na 2010r. to wartośc 41 
mln zł, a budżet czteroletni wynosi 107 
mln zł. Nie mamy czego zazdrościć 
innym. Zresztą nie tylko wielkość 
budżetu decyduje o inwestycjach, 
ale przede wszystkim zrozumienie 
potrzeb mieszkańców.

Dzisiaj mogę powiedzieć, że 
zrealizujemy wszystkie swoje 
zamierzenia, a nawet marzenia. 
W wielu sferach zrobiliśmy duży krok 
do przodu - drogi, administracja, 
szkoły, turystyka, a w niektórych krok  
nawet cywilizacyjny - hala, boiska 
Orlik, Dom Pomocy Społecznej. 

Panie Marszałku, jest Pan 
kandydatem na Prezydenta 

Radomia. Jak Pan widzi 
swoją pracę na rzecz 
regionu radomskiego po 
wygraniu wyborów?

P.Sz. Rola Prezydenta 
stolicy subregionu ra-

domskiego nie powinna ograniczać 
się do działań w samym Radomiu. 
Oddziaływanie tego dużego miasta 
jest przecież znacznie szersze. Moją 
wizją jest, aby dobrze rozwijający 
się Radom był magnesem dla 
potencjalnych inwestorów w całym 
regionie. Wtedy zyskają wszyscy.

Dziękuję za rozmowę. S. B.

PLANY LASÓW

Piotr 
Szprendałowicz. 
Członek zarządu 
woj. mazowieckiego 
z ramienia 
Platwormy 
Obywatelskiej. 
Kandydat na 
prezydenta 
Radomia.

Andrzej Oziębło.
Starosta białobrzeski 
od 2006r. Wcześniej  
Wiceprzewodniczący 
Rady Powiatu.

Andrzej Oziębło i Piotr Szprendałowicz.



2007
Na zasadzie porozumienia z Urzędem 

Miasta wyznaczono i skomunalizowano 
teren pod przyszłą halę.

2009
W połowie roku skompletowaliśmy 

dokumentację. Wniosek został złożony 
do Mazowieckiej Jednostki Wdrażania 

Programów Unijnych.

2008
Projekt hali dotarł do Starostwa w 35 
segregatorach. Autorem projektu jest 

firma Deem z Wielunia.
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2010
Na tę decyzję czekaliśmy trzy lata. 

Zarząd woj. mazowieckiego przyjął listę 
beneficjentów, wśród których znalazł się

powiat białobrzeski.
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W skrócie... hala

KOMUNALIZACJA  TERENU

PROJEKT

ZŁOŻONY WNIOSEK

DECYZJA ZARZĄDU WOJ.

BĘDZIE taaaka HALA !
Starostwo wybuduje w Białobrzegach pełnowymiarową halę 
sportową za kwotę 11,3 mln zł. Wniosek został zaakceptowany 
przez Zarząd województwa mazowieckiego.

Na ten dzień czekaliśmy trzy 
lata.  Zarząd woj. mazowieckiego 
zatwierdził listę, na której 
znajduje się powiat białobrzeski. 
W Białobrzegach będzie 
pełnowymiarowa hala sportowa.

Starostwo na budowę hali otrzyma 
dofinansowanie w wysokości
9.651.159 zł, przy wartości całości 
zadania 11.354.305 zł. Obiekt stanie 
przy Liceum Ogólnokształcącym 
na skrzyżowaniu ulic Reymonta 
i Sądowej.

Hala będzie pełnowymiarowa, tzn. 
arena główna hali pomieści boisko 
do piłki ręcznej (20x40m) wraz ze 
strefami bezpieczeństwa. Poza 
tym znajdować się będą boiska do 
piłki koszykowej, siatkówki, tenisa 
ziemnego. Na południowej ścianie 
usytuowana zostanie ścianka 
wspinaczkowa o różnej trudności. 
Całość areny głównej będzie 
można podzielić kotarami na trzy 
niezależne place o wymiarach boisk 
do koszykówki. Ciekawostką jest 
fakt, że na piętrze hali zaplanowano 
budowę 40m bieżni tartanowej.

W hali będzie również sala 
konferencyjna, sala fitness
z poręczami i lustrami, 
dobrze wyposażona siłownia, 
dwa pomieszczenia do 
odnowy biologicznej, dwa 
pomieszczenia dla trenerów 
(nauczycieli) z widokiem 
na arenę główną oraz 9 
pomieszczeń szatniowych  
z natryskami, magazyn sprzętu 
sportowego i pomieszczenia 
socjalne.

Dla widzów przewidziano 
482 miejsca siedzące na dwóch 
poziomach (arena główna 
i galeria na piętrze); punkt małej 
gastronomii oraz szatnię na 
parterze. Hala będzie również 
całkowicie dostępna dla osób 
niepełnosprawnych. 

Między halą a budynkami 
Liceum Ogólnokształcącego 
i Gimnazjum powstanie łącznik. 
Jednocześnie na hali będzie 

można prowadzić zajęcia dla 10 
grup ćwiczebnych, czyli dla około 
150 uczniów.

Powierzchnia użytkowa obiektu 
podzielona została na trzy strefy 
mogące funkcjonować niezależnie. 
Pierwsza to arena główna 
z widownią i bieżnią, strefa druga 
- sala fitness i konferencyjna oraz 
trzecia - pomieszczenia fizykoterapii,
masażu i siłownia. Wszystkie 
strefy posiadają szatnie i łazienki 
z natryskami.

Warto wspomnieć o pro-
jekcie architektonicznym. 
Budynek sali jest obiektem 
dwukondygnacyjnym. Posiada 
powierzchnię zabudowy 3102,6m2, 
użytkową 3945,34m2, kubaturę 
22127,9m3, wysokość 15,5m. 
Hala składa się z przenikających 
prostopadłościanów i ćwierćwalców 
w kompozycji horyzontalnej. 
Wprowadzenie łuków w geometrię 
brył podkreśla ich funkcję sportową 
jako nawiązanie do toru rzuconej piłki. 
Projekt wykonało Przedsiębiorstwo 
Projektowo - Wykonawcze 
„Deem”.

W rozwiązaniach techni-

cznych zastosowano również 
system solarny oświetlenia budynku. 
Na dachu gimnazjum umieszczone 
zostaną baterie słoneczne, które 
dadzą energię na nocne oświetlenie 
zewnętrzne hali.

Następne kroki to podpisanie 
umowy z Urzędem Marszałkowskim 
oraz ogłoszenie przetargu 
i wyłonienie wykonawcy na budowę 
sali. Zakończenie prac przewidziane 
jest na 2012r.

HALA
LICEUM OGÓLNOKSZTAŁCĄCE

Widok hali od ul. Sądowej

Widok hali od Domu Rzemiosła

Parter hali

Piętro hali



SPORTOWCY NAGRODZENI

ZACZYNAMY PRACE

STUDNIÓWKA W LO

STUDNIÓWKA W ZSP
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UMOWA NA REMONT PODPISANA
4,3 mln zł pozyskało Starostwo na remont Domu Pomocy Społecznej w Niedabylu

Efekty współpracy z samorządami gminnymi

Najpopularniejsi sportowcy i trener 
powiatu w plebiscycie Echa Dnia 
otrzymali nagrody od starosty 
i burmistrza. Sportowcy: J. Karolewski, 
A. Bolek; trener W. Leszczyński.

20.04.2010r. Podpisana została umowa 
z wykonawcą na ”Przebudowę drogi 
powiatowej Przybyszew - Nowy 
Przybyszew - do granicy powiatowej 
1639W’’. 

Odbyła się studniówka w Liceum 
Ogólnokształcącym im. Armii Krajowej 
w Białobrzegach. Za 100 dni matura!

Równeż w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Stanisława 
Staszica młodzież i nauczyciele bawili 
się na balu studniówkowym.

W skrócie...

Zarząd woj. mazowieckiego 
zatwierdził listę rankingową 
beneficjentów w Działaniu
7.3 “Infrastruktura służąca 
pomocy społecznej”, Priorytet 7 
“Tworzenie i poprawa warunków 
dla rozwoju kapitału ludzkiego”. 
Starostwo Powiatowe realizować 
będzie wniosek p.n. “Rozbudowa 
i modernizacja Domu Pomocy 
Społecznej w Niedabylu” na 
ogólną wartość 5,1 mln zł.

Dom Pomocy Społecznej 
w Niedabylu będzie rozbudowywany 
i modernizowany. Starostwo 
Powiatowe otrzymało dofi-
nansowanie na ten cel w wysokości 
4.295.246 zł. Projekt zakłada 
rozbudowę istniejącego budynku, 
zagospodarowanie terenu nieru-
chomości oraz wymianę instalacji 
sanitarnych i elektrycznych. Dom 
Pomocy Społecznej ma tym samym 
spełniać standardy europejskie. 

Placówka będzie mogła 

pomieścić 70 pensjonariuszy, tym 
samym  Dom Pomocy Społecznej 
stanie się samowystarczalny. 
Wartość całego zadania wynosi 
5.122.535 zł.

W zakres prac wchodzi generalny 
remont głównego budynku. Będzie on 
mieścił jadalnię, świetlicę, bibliotekę 
i salę doświadczania świata dla 
dzieci głęboko upośledzonych. 
Dobudowana zostanie też 
nowa część z pokojami dla 
20 osób i windą. Za unijne 
pieniądze remontowana 
będzie także pralnia 
i zagospodarowany 
teren wokół ośrodka. 
Powstanie między innymi 
plac rekreacyjny, miejsce 
do spędzania czasu przy 
ognisku.

Dom Pomocy Spo-
łecznej po rozbudowie 
pomieści ponad 70 
pensjonariuszy (obecnie 

52), poprawią się znacznie warunki 
pobytu mieszkańców w placówce. 
Rozbudowa spowoduje, że DPS 
sprosta wysokim standardom Unii 
Europejskiej, dotyczącym placówek 
tego typu.

W dniu 22 kwietna 2010r. 
w Niedabylu  została podpisana 
umowa na realizację tego zadania. 
Prace rozpoczną się w maju.

Współpraca Starostwa z samo-
rządami gminnymi z terenu po-
wiatu białobrzeskiego  jest jedną 
z wizytówek obecnej kadencji. 
Przedstawiamy podsumowanie 
współpracy w zakresie inwestycji 
drogowych.

Dane obejmują lata 2007-2010. 
Uwzględniono więc w zestawieniu 
trzy drogi, które będą realizowane 
w tym roku, na które podpisane 
są już umowy o dofinansowanie.
Łączna długość zmodernizowanych 
dróg z uwzględnieniem tych trzech 
to ponad 66 km.

Najwięcej dróg powiat 
zmodernizował na terenie gmin 
Białobrzegi, Promna i Radzanów.  
Biorąc pod uwagę długość dróg 
powiatowych w poszczególnych 
gminach i stosunek tych 
zmodernizowanych do istniejących,  
w gminie Białobrzegi zmo-
dernizowano ponad 50% dróg 
powiatowych; w gminie Promna 
44%; w Radzanowie 35%. W całym 
powiecie wyremontowano 27,5% 
dróg powiatowych. 

Ciekawie przedstawia się ostatnia 
kolumna tabeli, gdzie obliczono 
wskaźnik wkładu gmin do wartości 
inwestycji na ich terenie. Biorąc 
pod uwagę ten wskaźnik, najwięcej 
dokładały do inwestycji 
Starostwa na terenie swoich 
gmin samorządy Starej 
Błotnicy i Stromca zaś 
najmniej gminy Radzanów, 
Promna i Białobrzegi.

Różnice te wynikają 
z kilku przyczyn: drogi 
powiatowe modernizowane 
są z różnych programów 
o różnym wkładzie własnym; 
niektóre samorządy chętniej 
wspierają inwestycje 
na swoim terenie; wiele 
inwestycji w poszczególnych 
gminach Starostwo realizuje 
samo bez pomocy gmin.

Główną zasadą 
współpracy, którą sto-
suje Starostwo jest, 
współfinansowanie in-
westycji przez gminy. 
Taka współpraca opłaca 

się  samorządom, bo z dróg 
powiatowych korzystają wszyscy 
mieszkańcy gmin. Za współpracę 
serdecznie dziękujemy.

Zestawienie zrealizowanych inwestycji drogowych 
na terenie powiatu w latach 2007-2010

Gmina
Długość (m)

zmodernizowanych 
dróg

Wartość 
zmodernizowanych 

dróg (zł)

Wkład własny 
gminy (zł)

Stosunek wkładu 
własnego do 

wartości inwestycji 
(%)

Białobrzegi 18 320 3 739 502 426 730 11,4

Promna 16 800 5 274 125 435 000 8.2

Radzanów 15 500 5 863 821 422 750 7,2

Stara Błotnica 3 330 750 650 277 663 36,9

Stromiec 5 160 963 284 330 000 34,2

Wyśmierzyce 6 960 1 173 773 147 750 12,5

RAZEM 66 070 17 345 155 2 039 893 11,7

Dodano środki z Unii Europejskiej i „schetynówkę” na drogi powiatowe: 
• Przybyszew – Nw. Przybyszew – granica powiatu: 3 208 350 zł
• Stawiszyn – Branica – Radzanów – Młodynie Dolne – granica powiatu: 5 446 071 zł (12 km) (wkład gminy 300 000)
• „Schetynówka”: Falęcice Wola – Piekarty: 1 100 000 zł (wkład gminy 300 000)

Podpisanie umowy w Niedabylu.



Umowa podpisana. Starosta Andrzej Oziębło 
i Wojewoda Jacek Kozłowski.
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Starostwo otrzymało dofi-
nansowanie na przebudowę drogi 
powiatowej Falęcice - Piekarty od 
miejscowości Falęcice Wola do 
Piekart w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych. 

Pod koniec września Starostwo 
złożyło wniosek w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych, tzw. "schetynówkę", 
na Przebudowę drogi powiatowej 
od miejscowości Falęcice Wola do 
Piekart i pozyskało 550.200 zł.

- Odcinek ten jest drogą gruntową, 
szutrową, w okresach wiosennych 
trudną do przebycia. Stąd pomysł, aby 
rozpocząć zabiegi o dofinansowanie
jej modernizacji - zauważa 
wicestarosta Artur Pastuszka.

Podobnie uważają także Radni 
gminy Promna, którzy na Sesji Rady 
podjęli uchwałę o dofinansowaniu
inwestycji w kwocie 300 tys. zł. 
Wartość całości prac to ponad 1,1 
mln zł. We wniosku uwzględniono 
profilowanie drogi, wylanie 
masy asfaltowej, budowę zatok 
autobusowych. 

22 lutego 2010r. w Warszawie 

Starostwo podpisało umowę na 
realizację tego zadania. - Przetarg 
został już ogłoszony i za chwilę 
wyłonimy wykonawcę remontu drogi - 
mówi Dyrektor Powiatowego Zarządu 
Dróg Publicznych w Białobrzegach 
Włodzimierz Stachera. 

Inwestycja zrealizowana będzie 
w tym roku. Długość remontowanego 
odcinka wyniesie około 4,7 km. 
Wyniki przetargu na s. 9.
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22 stycznia 2010 roku 
podpisana została umowa na 
realizację zadania z Regionalnego 
Programu Operacyjnego pod 
nazwą ”Przebudowa drogi 
powiatowej Przybyszew - 
Nowy Przybyszew - do granicy 
powiatowej 1639W’’. Pozyskana 
kwota dofinansowania to
2.727.097,50 zł.

W obecności Członka Zarządu 
woj. mazowieckiego Piotra 
Szprendałowicza oraz licznie 
zebranych mieszkańców miasta 
i powiatu na corocznym spotkaniu 
noworocznym z przedsiębiorcami 
podpisana została umowa na 
przebudowę drogi powiatowej 
z Przybyszewa do granicy powiatu. 
Ze strony Starostwa umowę 
podpisali: starosta Andrzej Oziębło, 
wicestarosta Artur Pastuszka, 

skarbnik powiatu Barbara Świercz; 
ze strony Urzędu Marszałkowskiego 
- Piotr Szprendałowicz. 

Droga powiatowa Przybyszew - 
Nowy Przybyszew - granica powiatu 
tzw. „Trakt królewski” w całości 
znajduje się na terenie gminy 
Promna. Remontowany będzie 
odcinek o długości 
5 km. W zakres 
prac wchodzi nowy 
dywan asfaltowy, 
wyrównanie po-
boczy, odtworzenie 
rowów i zjazdów 
na posesje i po-
la, budowa przy-
stanków auto-
busowych. Całość 
prac zakończona 
zostanie w 2010r. 
i kosztować będzie 

3.208.350,00 zł.
Niestety, mimo wcześniejszych 

deklaracji z dofinansowania
naprawy drogi wycofał się samorząd 
gminy Promna. Decyzja ta 
spowodowała, że dodatkowy 3 km 
odcinek drogi w kierunku Adamowa 
nie zostanie wykonany.

PODPISANA UMOWA NA DROGĘ UNIJNĄ ZA 3,2 MLN 
Za kilka tygodni rusza remont drogi. Przetarg został już ogłoszony.

UMOWA NA SCHETYNÓWKĘ PODPISANA BĄBA EKOLOGICZNA 
BĘDZIE ROZBROJONA

W skrócie...

Starostwo zakupiło pług do ciągnika 
za kwotę 16,5 tys. zł. Pług sprawdził się 

podczas tegorocznej śnieżnej zimy.

Odbyły się zawody szkół 
ponadgimnazjalnych w siatkówce. 

W kategorii chłopców zwyciężył ZSP, 
a wśród dziewcząt LO.

Klasa o profilu hotelarsko-
gastronomicznym z ZSP obsługiwała 
spotkanie noworoczne w Kuratorim 

Oświaty w Radomiu. 

16.03.2010r. odbył się Finał Powiatowy 
XXXIII Konkursu Wiedzy Pożarniczej 

pt. „Młodzież zapobiega pożarom” 
w kategorii szkół podstawowych, 

gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych.

NOWY PŁUG

ZSP W RADOMIU

KONKURS POŻARNICZY

ZAWODY W SIATKÓWCE

Andrzej Oziębło, Piotr Szprendałowicz, Artur Pastuszka, Barbara Świercz.

18 lutego 2010r. 
w Warszawie Starostwo 
Powiatowe w Białobrzegach 
podpisało porozumienie 
w sprawie wspólnych działań 
zmierzających do likwidacji 
mogilnika w gminie Stromiec 
w okolicach Dobieszyna.

Mogilniki to obiekty, w których 
zgromadzone zostały groźne 
dla środowiska substancje. 
Są to przede wszystkim 
przeterminowane środki ochrony 
roślin. Porozumienie podpisane 
przez Starostwo przewiduje 
współpracę przy procesie 
likwidacji składowiska.

Urząd Marszałkowski 
ubiegać się będzie o środki 
finansowe z Wojewódzkiego
Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej oraz 
z Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska. Starostwu 
przypadnie obowiązek 
sprawowania nadzoru nad 
realizacją zadania. Rozpoczęcie 
procesu usuwania mogilników 
nastąpi jeszcze w tym roku.
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Przed wakacjami ukaże się Przewodnik 
Turystyczny po Powiecie Białobrzeskim. 
Autorem książki jest Adam Bolek. 
Środki na ten cel Starostwo pozyskało 
z Urzędu Marszałkowskiego.

Powiatowy Ośrodek Wypoczynkowy 
„Olszynka” ma swoje logo. Przedstawia 
ono syrenę odpoczywającą na piasku 
nad zakolem Pilicy pod drzewem 
olszyny. Czasem ją tam widywano.

www.bialobrzegipowiat.pl
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Odbyły się kolejne spotkania grupy 
założycielskiej LOT „Warkocz Pilicy”. 
Uczetnikami spotkania byli: samorząd 
warecki, Starostwo  Białobrzeskie, 
lokalna branża turystyczna.

PaT to skrót nazwy programu 
Profilaktyka a Teatr, który
z inicjatywy Starosty Andrzeja 
Oziębło i Komendanta Powia-
towego Policji Jacka Rączkiewicza 
został zainicjowany jeszcze 
w ubiegłym roku na terenie powiatu 
białobrzeskiego. Celem Programu 
jest profilaktyka antynarkotykowa.

W ramach programu w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych im. 
St. Staszica odbyło się spotkanie, 
podczas, którego rodzice uczniów 
szkół ponadgimnazjalnych z Bia-
łobrzegów mogli obejrzeć spektakl 
profilaktyczno - edukacyjny pt.
“Dzwonek”. Spektakl obejrzało ponad 
600 osób. Spotkanie odbyło się 
w niedzielę 21 lutego, uczestniczyli 
w nim rodzice uczniów: Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych im. 
Stanisława Staszica oraz Liceum 
Ogólnokształcącego im. Armii 
Krajowej w Białobrzegach.

Wśród zaproszonych gości byli: 
inspektor Grzegorz Jach z Komendy 
Głównej w Warszawie, reżyser 
spektaklu i autor programu wraz 
z grupą teatralną z Sokołowa 
Podlaskiego i Warszawy; 
podinspektor Rafał Batkowski - 
pierwszy zastępca Komendanta 
Mazowieckiej Komendy Wojewódzkiej 
Policji w Radomiu; Pan Andrzej 
Oziębło - starosta białobrzeski 
oraz wicestarosta Artur Pastuszka; 
komendant powiatowy policji Jacek 
Rączkiewicz; dyrektorzy szkół 

i przedstawiciele jednostek z powiatu 
białobrzeskiego.

W ramach programu “Profilaktyka

a Teatr” przedstawiono spektakl 
edukacyjno-profilaktyczny pt.
“Dzwonek” autorstwa Grażyny 
Małkowskiej - pedagoga szkolnego 
z Warszawy.

Wprowadzenie do spektaklu 
wygłosił Pan Grzegorz Jach, który 
zwrócił uwagę na profilaktykę

uzależnień. Podkreślił, że narkomania 
jest problemem nas wszystkich, 
dlatego w walkę z nim powinni 
włączyć się wszyscy: nie tylko 
policja, ale także rodzice, młodzież, 
nauczyciele.

Z ogromną mocą mówił 
o odpowiedzialności rodziców, 
którzy - zajęci pracą i zaspokajaniem 

potrzeb materialnych swoich 
dzieci - często zapominają 
o ich potrzebach duchowych. 
Młodzi ludzie mający kłopoty 
w szkole lub przeżywający 
zawiedzione uczucie po-
trzebują rozmowy z kimś, 
komu ufają. Jeśli najbliższe 
im osoby - rodzice nie 
wykażą zainteresowania 
ich problemami, poszukają 
ratunku poza rodziną, co 
może mieć katastrofalne 
skutki. Dilerzy narkotyków 
zawsze znajdą czas, potrafią
cynicznie wykorzystać 
zagubienie swoich 

potencjalnych ofiar. Dlatego inspektor
Grzegorz Jach apelował do Rodziców: 
“Znajdź czas dla swojego dziecka!!!, 
postaraj się, by Twoje rozmowy nie 

były rozmowami pozornymi, nie 
brzmiały: “Byłeś w szkole? Tak.” 
“Gdzie idziesz? Wychodzę”, “O której 
będziesz? Późno. Cześć”. Interesuj 
się tym co Twoje dziecko przeżywa, 
co je cieszy, a co martwi. Kochasz? 
Rozmawiaj! Spektakl pt. “Dzwonek” 
ukazuje przeciętną polską rodzinę, 

a dotyczy konsekwencji braku czasu, 
który rodzice powinni poświęcić 
swojemu dziecku. Zwraca uwagę 
na bezradność młodego człowieka, 
zagubionego i pozbawionego pomocy 
ze strony bliskich. Jest ostrzeżeniem 
przed zagrożeniem ze strony dilerów 
narkotyków, którzy oferują mu 
rozwiązanie “alternatywne” dla jego 
kłopotów.

Wszyscy zabierający głos 
w czasie spotkania zwrócili uwagę 
na fakt, iż zagrożenia różnego 
rodzaju patologiami społecznymi 
czyhają na nasze dzieci wszędzie 
- problem narasta i dotyka także 
młodzieży białobrzeskiej. Dlatego 
wszyscy wspólnie powinni podjąć 
walkę z zagrożeniem, bo - jak wynika 
z zakończenia spektaklu - to właśnie 
my - dorośli możemy uratować 
niejedno życie.

Starostwo Powiatowe dziękuje  
wszystkim rodzicom uczniów 
Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
i Liceum Ogólnokształcącego za 
udział w spektaklu oraz dyrekcji i  
nauczycielom ZSP za przygotowanie 
spotkania.

“Ostatni dzwonek” dla dorosłych?
Walczymy z narkotykami

Rozpoczęły się prace przy budowie 
strzelnicy w Zespole Szkół 
Ponagimnazjalnych. Uczniowie klas 
Technikum logistycznego będą mieli 
gdzie ćwiczyć.

W skrócie...

STRZELNICA W ZSP

WARKOCZ PILICY

LOGO OLSZYNKI

BĘDZIE PRZEWODNIK

�

Przewodnik 
Turystyczny
POWIAT BIAŁOBRZESKI

Adam Bolek

- Rozmowa to ważny element profilaktyki - mówili rodzice.

Spektakl profilaktyczno - edukacyjny pt. “Dzwonek”.



Tablice informacyjne na drodze 
powiatowej Przybyszew - granica 

powiatu już stoją. Zgodnie z umową 
z Zarządem woj. jest to początek 

realizacji tego zadania.

 25 lutego 2010r. odbyła 
się XXXV Sesja Rady Powiatu 
Białobrzeskiego. Pracowały 
również Komisje Stałe Rady.

Na sesji radni podjęli uchwały 
w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej na 2010r. oraz przyjęli 
do realizacji projekt Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-
2013 - Priorytet VII w ramach 
Poddziałania 7.1.2. „Rozwój 
i upowszechnianie aktywnej 
integracji przez powiatowe centra 
pomocy rodzinie”. Odczytane 
zostało sprawozdanie z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego za 2009r.

Przedmiotem obrad Sesji było 
również zaopiniowanie uchwały Rady 
Powiatu Grójeckiego o likwidacji 
Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Grójcu. 
W związku z kłopotami finansowymi
Zarząd Powiatu Grójeckiego 
podjął działania zmierzające do 
przekształcenia szpitala w Grójcu 
w spólkę z udziałem samorządu 
grójeckiego. Procedura wymaga aby 
tego typu działanie było zaopiniowane 

przez samorządy będące 
w zasięgu działania szpitala. Rada 
Powiatu postanowiła zaopiniować 
pozytywnie projekt tej uchwały. 
Wcześniej pozytywne opinie w tej 
sprawie wydały: Rada Społeczna 
przy Samodzielnym Publicznym 
Specjalistycznym Zakładzie Opieki 
Zdrowotnej w Białobrzegach, 
Komisja Promocji, Edukacji, Zdrowia 
i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
Białobrzeskiego oraz Dyrektor 
SPSZOZ w Białobrzegach.

Komisje Stałe Rady 
Powiatu obradowały 
m. in. nad aktualnym 
stanem realizacji 
p o s z c z e g ó l n y c h 
działań w powiecie 
objętych Programem 
Rozwoju Obszarów 
Wiejskich. Dokonano 
oceny finansowej
wykonanych inwe-
stycji w 2009r. 
i działalności 
P o w i a t o w e g o 
Urzędu Pracy 
w Białobrzegach.
Analizowano uchwały 

Zarządu Powiatu za IV kwartał 
2009r.

Komisja Rewizyjna Rady 
przeanalizowała pod względem 
finansowym główne inwestycje
prowadzone przez Starostwo 
w ubiegłym roku.

Komisja Promocji, Edukacji, 
Zdrowia i Spraw Społecznych 
zapoznała się z funkcjonowaniem 
zawodowej rodziny zastępczej 
w powiecie białobrzeskim i odbyła 
wizytę w tej placówce.

Obradowała Rada Powiatu

29 stycznia 2010 roku na 
gościliśmy w Starostwie 
wicemarszałka województwa 
mazowieckiego Stefana Ko-
tlewskiego.

Wicemarszałek Stefan Kotlewski 
w Zarządzie woj. mazowieckiego 
sprawuje nadzór nad pozyskiwaniem 
i wdrażaniem środków z Unii 
Europejskiej. Spotkanie dotyczyło 
właśnie tematu pozyskanych przez 
powiat środków zewnętrznych oraz 
planowanych inwestycji ze środków 
unijnych. Starostwo w ostatnim 
czasie dostało dofinansowanie
z Regionalnego Programu 
Operacyjnego na budowę dwóch 
dróg powiatowych (kwota 7,2 mln 
zł) o łącznej długości ponad 15 
km. Ponad 4 mln otrzymaliśmy na 
rozbudowę Domu Pomocy Społecznej 

w Niedabylu. Wicemarszałek Stefan 
Kotlewski pogratulował skuteczności 
i efektywności w wykorzystaniu 
środków unijnych. Wyraził także 
nadzieję, że ko-
lejne środki finan-
sowe Starostwo 
pozyskiwać będzie 
z równie wysoką 
skutecznością jak  
do tej pory. - Tego 
typu wizyty służą 
wymianie kontaktów 
i świadczą o świetnej 
współpracy Starostwa 
z Samorządem woj. 
mazowieckiego - 
zauważa Starosta 
Andrzej Oziębło. 
- Cieszymy się, 
że nasze sukcesy 
są widoczne 

i doceniane.
Wicemarszałek zapowiedział 

swoją kolejną wizytę w powiecie 
białobrzeskim.

Marszałek w Starostwie
Wizyta Stefana Kotlewskiego

Sesja Rady Powiatu Białobrzeskiego.

Pracowały Komisje Stałe przy Radzie Powiatu

24.02.2010. Uczniowie klasy I LO 
uczestniczyli w Olimpiadzie dotyczącej 

udzielania pierwszej pomocy pod 
hasłem „I ty możesz uratować 

czyjeś życie”.

Po raz kolejny odbył się w Starostwie 
Dzień Przedsiębiorczości. Uczniowie 

Liceum Ogólnokształcącego  i Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych mogli 

zapoznać się z pracą urzędu.
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Klasa I Gimnazjum TWP przy LO 
uczestniczyła w nagraniu programu 

Szansa na sukces, w którym gwiazdą był 
Mietek Szcześniak.

W skrócie...

LEKCJA W STAROSTWIE

SZANSA NA SUKCES

OLIMPIADA

TABLICE JUŻ STOJĄ

Wicemarszałek Stefan Kotlewski i Starosta Andrzej Oziębło.
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W skrócie...

NA SPRZEDAŻ

NOWY NACZELNIK

ODR NA SKŁADOWEJ

ZSP ZAPRASZA

PRZECIW OSZUSTOM Sąd jednak w Grójcu

Bilans kadencji w zakresie edukacji
Coraz więcej środków dla szkół 

Wspólna akcja Starostwa, Policji i Poczty Polskiej

Starostwo Powiatowe w Bia-
łobrzegach wspólnie z Komendą 
Powiatową Policji i Pocztą Polską 
przygotowało akcję informacyjną 
wśród mieszkańców powiatu 
dotyczącą przeciwdziałania 
przestępcom podszywającym 
się pod pracowników różnych 
instytucji.

Niemal codziennie media 
przekazują nam informacje 
o kradzieżach, włamaniach na 
tle rabunkowym i oszustwach. 
W powiecie białobrzeskim także 
zdarzają się takie sytuacje. Ofiarami
przestępstw bywają najczęściej osoby 
zamieszkujące samotnie - zwłaszcza 
w podeszłym wieku.

Oszuści najczęściej podszywają się 
pod pracowników ośrodków pomocy 
społecznej, zakładu energetycznego, 
gazowego, świadczących usługi 
kominiarskie lub policjantów. 
W każdym przypadku żądajmy 
legitymacji lub podania personaliów 
i numeru telefonu służbowego w celu 
potwierdzenia tożsamości.

- Z propozycją takiej akcji zwróciła 
się do nas Komenda Powiatowa Policji 
w Białobrzegach. Zarząd Powiatu 
chętnie włączył się w działanie mające 
na celu przeciwdziałanie tego typu 
przestępstwom, których jest coraz 
więcej - mówi przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Białobrzeskiego Andrzej Oziębło. 
- Mamy nadzieję, że przyniesie ona 
oczekiwany skutek. 

W najbliższym czasie dzięki 
uprzejmości Poczty Polskiej w każdym 
domu na terenie powiatu pojawią się 
ulotki informacyjne przestrzegające 
przed tego typu oszustami. Podany  
jest w nich również wzór legitymacji 
policyjnej oraz telefony, pod którymi 
można zasięgnąć informacji na ten 
temat.

Wydział Zamiejscowy Sądu 
Grodzkiego w Białobrzegach 
został przeniesiony do Grójca. 
Decyzja Ministra Sprawiedliwości 
okazała się nieodwołalna.

Mimo podjętych prób, mających 
na celu spowodowanie, aby VII 
Zamiejscowy Wydział Grodzki Sądu 
Rejonowego w Grójcu nie został 
zlikwidowany w Białobrzegach, 
decyzja Ministra Sprawiedliwości 
była nieodwołalna.

Przypomnijmy: na początku 
2008r. minister sprawiedliwości 
podjął decyzję o likwidacji 
wszystkich zamiejscowych Wy-
działów Sądów Grodzkich z datą 1 
lipca 2009r. Mimo podjętych prób 
przesunięcia lub zmiany decyzji 
dotyczącej sądu w Białobrzegach 
udało się ją jedynie odsunąć 
w czasie. Wszystkie sprawy  
sądowe mieszkańcy powiatu bedą 
musieli załatwiać w Grójcu. 

- Zdajemy sobie sprawę, że 
nie jest to decyzja wygodna dla 
mieszkańców naszego powiatu 
- mówi starosta Andrzej Oziębło. - 
Niestety, Ministerstwo wyjątku dla 
Białobrzegów nie chciało uczynić, 
mimo naszych starań.

Marnym pocieszeniem jest fakt, 
że wszystkie tego typu wydziały  
w regionie zostały zlikwidowane.

Księgi Wieczyste nadal zostają 
w Białobrzegach.

Edukacja  to sprawa 
priorytetowa, jeśli chodzi 
o działania Starostwa 
Powiatowego. Analiza wydatków 
przeznaczanych na edukację 
dowodzi, że szkoły otrzymują 
coraz więcej środków.

Finansowanie szkolnictwa odbywa 
się poprzez subwencje oświatową, 
którą Starostwo otrzymuje 
z Ministerstwa. Analiza danych w tym 
zakresie od 2006r. dowodzi, że jej 
wartość systematycznie rośnie. 

W latach 2006 (subwencja 
6.001.503 zł), 2007 (6.166.932 zł) oraz 
wcześniej Starostwo wykorzystywało 

subwencję prawie w 100%.  W roku 
2007 szkoły nie otrzymały środków 
z budżetu powiatu. W następnym 
okresie 2008 (subwencja 6.573.391 
zł), 2009 (7.144.552 zł) oprócz 
subwencji oświatowej szkoły 
otrzymywały dodatkowe środki 
z budżetu powiatu - odpowiednio 
273.148,00 zł i 410.160,69 zł (w tym  
środki zewnętrzne pozyskane przez 
szkoły z różnych projektów).

- Środki te przeznaczane są na 
zajęcia pozalekcyjne, dodatkowe 
godziny, nowe profile klas oraz na
remonty i wyposażenie pracowni - 
mówi naczelnik Wydziału Edukacji, 
Zdrowia, Kultury i Sportu Starostwa 

Powiatowego - Zbigniew Sobczak. 
- Pozwala to również w wielu klasach 
na istnienie podziału na grupy, aby 
w mniej liczebnych oddziałach efekty  
kształcenia były lepsze.

Należy również dodać, że 
Starostwo poczyniło szereg inwestycji 
dotyczących bazy dydaktycznej 
w obu szkołach. Powstały boiska 
Orlik 2012, odnowiono sale 
gimnastyczne, pracownie, zakupiono 
wyposażenie do klas i pracowni. 
Przy Liceum Ogólnokształcącym 
będzie wybudowana hala sportowa 
z zapleczem socjalnym za kwotę 
ponad 11 mln zł. Wszystko po to, aby 
lepiej kształcić naszą młodzież.

Dawny budynek Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej na ul. 
Rzemieślniczej wystawiony został na 
sprzedaż. Stosowne zarządzenie w tej 
sprawie podpisał Starosta.

Nowym naczelnikiem Wydziału 
Promocji i Spraw Administracyjno - 
Gospodarczych w Starostwie został Pan 
Sławomir Bielecki. Wcześniej pracował 
w Urzędzie Marszałkowskim WM. 
Mieszka w Kamieniu.

Ośrodek Doradztwa Rolniczego 
w Białobrzegach od 1 maja 2010r. 
będzie się mieścił na ul. Składowej 5 
(budynek Powiatowego Urzędu Pracy).

Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych im. 
Stanisława Staszica w Białobrzegach 
- dobra szkoła blisko domu.

Drodzy mieszkańcy powiatu!
Niemal codziennie słyszymy informacje o kradzieżach, włamaniach na tle 

rabunkowym i oszustwach, do których przy zachowaniu minimum ostrożności 
nie musiało dojść. W powiecie białobrzeskim także maja miejsce takie sytuacje. 
Starostwo Powiatowe w Białobrzegach wspólnie z Komendą Powiatową 
Policji, w trosce o bezpieczeństwo naszych mieszkańców przygotowało ulotki 
informacyjne, które mamy nadzieję, uchronią mieszkańców przed działaniem 
oszustów. 

Proszę, zapoznajcie się Państwo z ich treścią, a zasady w nich podane 
stosujcie w praktyce.

Przewodniczący Komisji Bezbieczeństwa i Porządku 
           Andrzej Oziębło

��������
��������
�������

Bądźmy czujni i ostrożni!
Oszuści dostają się do mieszkania, domu w celu dokonania 
kradzieży mienia, sprawdzenia zabezpieczenia lokalu lub wartości 
jego wyposażenia, podając się najczęściej za pracownika:
- ośrodka pomocy społecznej – przeważnie są to kobiety, które 
wzbudzają zaufanie, przeprowadzając wywiad środowiskowy, pod 
kątem ewentualnej pomocy finansowej;
- zakładu energetycznego, gazowniczego lub energetyki cieplnej – 
pod pretekstem kontroli liczników dostają się do mieszkań;
- świadczącego usługi kominiarskie - który zbiera od obywateli 
pieniądze za wystawienie dokumentów o stanie technicznym 
przewodów kominowych lub wentylacyjnych;
- Zakładu Ubezpieczeń Społecznych – pracownicy tej instytucji 
nie wykonują żadnych czynności w miejscu zamieszkania osób 
korzystających ze świadczeń ZUS-u. Wszystkie sprawy są załatwiane 
w siedzibie instytucji.

Gdy masz wątpliwości  co do autentyczności 
dokumentów, bądź osób posługujących  się nimi zadzwoń 

do Policji pod nr telefonu:

997 lub 112 z telefonu komórkowego
(połączenia bezpłatne)

��������������������
���������������

������������������������

������������������
��������

���������������������������������

Takie ultki trafiają do mieszkańców powiatu.
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W skrócie...

ROZPOCZĘTE REMONTY

DROGI SPRAWDZONE

WYSTAWA W STAROSTWIE

LO ZAPRASZA

Sroga zima dała się we znaki drogom 
powiatowym. Wspólnie z mieszkańcami 

i radnymi gmin sprawdzane były stany 
niektórych dróg powiatowych. 

Remonty są konieczne.

“Paprykowy szlak” - jest umowa!
12 km drogi powiatowej za unijne środki

Na uroczystym spotkaniu 
wielkanocnym w Starostwie 
podpisana została kolejna 
umowa na „Przebudowę dróg 
powiatowych na odcinku - 
Stawiszyn -  Branica - Radzanów 
- Młodynie Dolne - do granicy 
powiatu 1121W, 1116W, 1115W”.

Decyzja o podpisaniu umowy 
zapadła w ostatnich dniach. Jest 
to  o tyle istotne, że ogłoszony już 
został przetarg na wykonawcę 
tej drogi. Bez podpisania umowy 
nie można by było przystąpić do 
realizacji zadania.

- Chcieliśmy maksymalnie 
przyspieszyć realizację zadania. 
Stąd decyzja, aby wcześniej ogłosić 
przetarg. Dzięki temu prace na 
drodze rozpoczną się nawet o dwa 
miesiące wcześniej - wyjaśnia 
starosta Andrzej Oziębło. Umowa 
gwarantuje, że droga powiatowa 
Stawiszyn - Radzanów - Młodynie 
Dolne - granica powiatu zostanie 
wykonana w tym roku. 

Umowę ze strony Zarządu 
woj. mazowieckiego podpisali: 
wicemarszałek Stefan Kotlewski, 
członek  zarządu  woj. mazowieckiego 
Piotr Szprendałowicz; ze strony 
Starostwa: starosta Andrzej Oziębło, 

wicestarosta Artur Pastuszka 
i skarbnik powiatu Barbara 
Świercz.

- Tak ważna umowa podpisana 
została w obecności Pracowników 
Starostwa, Komendantów, Dyre-
ktorów naszych jednostek,  
Radnych Rady Powiatu. To także 
ich zasługa, że tak duże środki 
finansowe spływają na teren
powiatu. W ten sposób chcieliśmy 
podziękować wszystkim za pracę, 
która przyczynia się do rozwoju 
naszej Małej Ojczyzny - mówi 

starosta Andrzej Oziębło.
Wkład w tę inwestycję ma również 

samorząd gminy Radzanów na czele 
z wójtem Stanisławem Fatkiem. 
Decyzją Rady Gminy inwestycja  
zastanie dofinansowana w kwocie
300 tys. zł. Środki te stanowią 50% 
wkładu własnego do tego zadania. 
Drugą część gwarantuje Starostwo.

Zadanie dofinansowane będzie
ze środków Unii Europejskiej 
w kwocie 4.453.077,75 zł. 

Wyniki przetargu na s. 9.

Rozstrzygnięte przetargi

Rozstrzygnięte zostały przetargi 
na realizację trzech inwestycji 
drogowych i rozbudowę Domu 
Pomocy Społecznej w Niedabylu.

Inwestycje dofinansowane
z Regionalnego Programu 
Operacyjnego woj. mazowieckiego:

„Przebudowa dróg powiatowych 
na odcinku Stawiszyn - Branica 
- Radzanów - Młodynie Dolne - do 
granicy powiatu 1121W, 1116W, 
1115W”. Wartość oferty wybranej 
do realizacji: 3.666.808,47 zł. Ofertę 
złożyła firma ze Stalowej Woli.

”Przebudowa drogi powiatowej 
Przybyszew - Nowy Przybyszew 
- do granicy powiatowej 1639W’’. 
Wartość oferty wybranej do realizacji: 
1.986.772,72 zł. Ofertę złożyła firma
PRID z Grójca.

Rozbudowa i modernizacja Domu 
Pomocy Społecznej w Niedabylu”. 
Wartość oferty: 2.571.562,89 zł. 
Ofertę złożyło PBH „REMAR” 
z Orońska.

Inwestycja dofinansowana
z Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych:

„Przebudowa drogi powiatowej 
nr 1103W Falęcice - Piekarty od 
miejscowości Falęcice Wola do 

Piekart”. Wartość oferty wybranej 
do realizacji: 988.200,00 zł. Ofertę 
złożyła firma „AS” z Radomia.

Jak wynika z przeprowadzonych 
przetargów, ceny uzyskane w wyniku 
procedury przetargowej są znacznie 
niższe niż zakładały to kosztorysy 
inwestorskie. 

- Niewykorzystane środki 
finansowe wrócą do Jednostki
Wdrażania Programów Unijnych 
- tłumaczy wicestarosta Artur 
Pastuszka. - Cieszymy się również, 
bo Starostwo nie będzie musiało 
zaciągać wysokich kredytów na 
sfinansowanie wkładu własnego.

Wszystkie inwestycje zostaną 
zakończone w tym roku.

Duże oszczędności na przetargach

Powiatowy zarząd Dróg Publicznych 
rozpoczął prace remontowe na drogach. 

Potrwają one dłużej niż zazwyczaj, bo 
ubytki po srogiej zimie są znacznie 

większe niż w latach ubiegłych.

W Starostwie odbyła się wystawa prac 
artystycznych uczestników Warsztatów 

Terapii Zajęciowej w Olszynce. Okazuje 
się, że osoby niepełnosprawne potrafią

wykonać prawdziwe dzieła sztuki.

Liceum Ogólnokształcące im. Armii 
Krajowej w Białobrzegach  

- szkoła z tradycją.

Współpraca między samorządami różnego szczebla przynosi wymierne efekty. Od lewej Artur Pastuszka, 
Stefan Kotlewski, Andrzej Oziębło, Piotr Szprendałowicz, Stanisław Fatek.
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W śmiesznym 
skrócie...
WYSTAWA Z JAJEM

WSPÓLNIE DLA BEZPIECZEŃSTWA DZIECI
Akcja „Bezpieczny powiat” dla najmłodszych

W dniu 1 kwietnia odbyła 
się wystawa karykatur osób 
znanych w Białobrzegach. 
Autorem wszystkich prac jest 
artysta - grafik Sławomir Mak.
Wśród nich znalazły się osoby 
związane ze Starostwem Po-
wiatowym. Przedstawiamy te 
rysunki, jednocześnie gratulując 
Pani Dyrektor Biblioteki Publi-
cznej Sylwii Choinackiej-
Tuzimek świetnego pomysłu.

Piękny kalendarz z rysunkami 
dzieci szkół  podstawowych 
i gimnazjalnych powstał 
dzięki wspólnej akcji trzech 
samorządów i policji w ramach 
akcji „Bezpieczny Powiat” oraz 
rządowego programu „Razem 
Bezpieczniej”.

Starostwo Powiatowe, Urząd 
Miasta i Gminy Białobrzegi, gmina 
Stara Błotnica oraz Komenda 
Powiatowa Policji w Białobrzegach 
- wspólnie - przeprowadziły akcję 
mającą na celu uświadomienie 
dzieciom zagrożeń wynikających 
z nieodpowiedzialnych zachowań 
w różnych sytuacjach. 

Akcja przebiegała dosyć 
nietypowo, bowiem w szkołach 
podstawowych i gimnazjach 
zorganizowano konkurs rysunkowy 
na temat bezpieczeństwa. Powstały 
prace rysunkowe przedstawiające 
niebezpieczeństwa czyhające na 
dzieci w różnych okresach roku. 

- Dzieci zwróciły uwagę na 
niebezpieczeństwa podczas zabaw 
na lodzie, w drodze ze szkoły czy 
podczas prac polowych - mówi 
Emilia Kosma - koordynator akcji 
z ramienia białobrzeskiej policji. - 
Zaskoczyła nas wysoka  wśród dzieci 
świadomość zagrożeń, których 
mogą stać się ofiarami w różnych
sytuacjach. 

Spośród 77 prac wybrano 18, 
które znalazły się w kalendarzu na 
2010r. Wybór ten jednak był bardzo 
trudny. Samorządy sfinansowały
wydanie kalendarza oraz nagrody 
dla uczestników konkursu. Każdy 
z młodych artystów dostał dyplom 

i upominek rzeczowy.
A oto lista uczniów, których 

prace znalazły się w Kalendarzu 
Bezpieczeństwa:
- Tosia Broda - Gimnazjum w Starym 
Goździe,
- Marysia Jastrzębska - PSP nr 1 
Białobrzegi,
- Weronika Kaczorek - PSP Stara 
Błotnica,
- Dagmara Witkowska
- Kasia Wieczorek - PSP 
Białobrzegi,
- Paulina Burska - PSP Białobrzegi,
- Katarzyna Zielińska,
- Zuzanna Michalczewska - PSP 
Stara Błotnica,
- Marta Rośnik - PSP Stara Błotnica
- Magdalena Dębska - PSP w Starym 

Goździe,
- Ola Wiktorska - PSP nr 1 
Białobrzegi,
- Anita Janusz - PG Stary Gózd,
Karolina Gregorek - PG w Starym 
Goździe,
- Roksana Zalewska - PG Stary 
Gózd,
- Marta Pocheć - PSP nr 1 
w Białobrzegach,
- Maja Grabarczyk - PSP nr 1 
w Białobrzegach,
- Kacper Sęk - PSP w Kadłubie,
- Ala Motyka - PG w Starym 
Goździe.

Starostwo Powiatowe wydało 
również kalendarz z rysunkiem 
Andżeliny Kolbarczyk z Zespołu 
Szkół Gimnazjalnych w Starym 

153 OSOBY ODDAŁY 68 LITRÓW KRWI 
Zarząd Rejonowy PCK w Bia-

łobrzegach, w ramach swojej 
działalności oprócz prowadzenia 
akcji związanej z poborem krwi 
i opieką nad dawcami, prowadzi 
szeroką akcję promującą zdrowy 
tryb życia  szczególnie wśród 
młodzieży szkół. 

W   bieżącym roku szkolnym  zor-
ganizowano szkolenie  z zakresu 
udzielania pierwszej pomocy 
medycznej dla  uczniów Publicznego 

Gimnazjum w Białobrzegach.
28 stycznia br. w Białobrzegach 

gościł Mobilny punkt poboru krwi, 
w którym 44 naszych krwiodawców 
oddało 19 litrów krwi.
  W bieżącym roku ZRPCK 
przeprowadził  trzy akcje poboru 
krwi, w których krew oddało 153 
osoby - pozyskano 68 litrów tego 
bezcennego daru. Następna akcja 
odbyła się 13 kwietnia w budynku 
Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej.
 

Mobilny punkt poboru krwi w Białobrzegach.

Karykatury można oglądać 
w Bibliotece Publicznej na ul. 
Kościelnej 31 w Białobrzegach.

STAROSTA 
BIAŁOBRZESKI

Andrzej 
Oziębło

WICESTAROSTA 

Artur 
Pastuszka

SEKRETARZ
POWIATU 

Adam
Bolek

KOMENDANT 
PAŃSTWOWEJ 

STRAŻY 
POŻARNEJ 

Zbigniew 
Łubiński

DYREKTOR
POWIATOWEGO 
URZĘDU PRACY

Anna 
Wieczorek

Kalendarz Bezpieczeństwa na 2010r. z rysunkami uczestników konkursu.
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W skrócie...Wyjazdowa Komisja Sejmiku
W dniu 31 marca 2010r. 

w Warce odbyło się wyjazdowe 
posiedzenie Komisji Strategii 
Rozwoju Regionalnego i Zagospo-
darowania Przestrzennego 
Sejmiku woj. mazowieckiego. 
W obradach wzięli udział 
przedstawiciele powiatu biało-
brzeskiego.

Muzeum Kazimierza Pułaskiego 
w Warce gościło samorządowców 
z południowej części woj. 
mazowieckiego. Mieli oni 
sposobność uczestniczyć 
w wyjazdowym posiedzeniu 
Komisji Sejmiku woj. 
Mazowieckiego. Powiat 
białobrzeski reprezentowali 
Adam Bolek - sekretarz 
powiatu oraz przewodniczący 
Komisji Infrastruktury Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady 
Powiatu Białobrzeskiego Pan 
Henryk Nogaj.

Przedmiotem obrad Ko-
misji był stan i perspektywy 

rozwoju południowego Mazowsza. 
Wypracowano również wnioski dla 
strategii rozwoju regionalnego, planu 
zagospodarowania przestrzennego 
i programów operacyjnych oraz 
innych dokumentów strategicznych 
samorządu woj. mazowieckiego.

W spotkaniu wzięli również udział: 
wicemarszałek województwa Stefan 
Kotlewski, członek zarządu  woj. 
Piotr Szprendałowicz oraz dyrektorzy 
jednostek i spółek podległych 
samorządowi województwa.

Konkursy 
Recytatorskie

Przez dwa dni - 11 i 12 marca 
2010r. odbywały się eliminacje 
powiatowe trzech konkursów 
recytatorskich. Współorganizatorami 
eliminacji byli: Starostwo Powiatowe 
w Białobrzegach i Miejsko-Gminny 
Ośrodek Kultury.

W konkursowe szranki stanęło 70 
recytatorów z placówek kulturalno-
oświatowych z powiatu białobrzeskiego. 

Uczestników tegorocznych eliminacji 
powiatowych oceniała komisja 
składająca się z Członków Zarządu 
Oddziału Regionalnego Towarzystwa 
Kultury Teatralnej w Radomiu, 
instruktorzy teatralni i muzyczni: Pani 
Zofia Miecznikowska, Pan Stefan
Menczak i Pan Paweł Kowalski.   

Do Finału XXXIII Konkursu 
Recytatorskiego „Warszawska Syrenka” 
w Warszawie jury zakwalifikowało
następujące osoby: 
1. Michała Traczyka - PSP w Kostrzyniu 
2. Wiktorię Niewiadomską - PSP nr 1
3. Agatę Pośnik - Gimnazjum TWP  
Ponadto wyróżniło: 
1. Natalię Kopycką - PSP w Wyśmierzycach 
2. Aleksandrę Bień - Przedszkole nr 2
3. Piotra Podymniaka - PSP w Bobrku 
4. Marcelego Dubczyka - PG w Adamowie 
5. Martynę Woźniak - PG  w Stromcu 

Do eliminacji rejonowych XXVII Małego 
Konkursu Recytatorskiego w Radomiu 
jury zakwalifikowało:
1. Jana Leśnowolskiego - PSP w Starej 
Błotnicy 
2. Annę Skuzę - PSP nr 1 w Białobrzegach
3. Michała Piekarza - PG  w Stromcu 
4. Klaudię Matysiak - PG w Stromcu 
5. Marcelinę Kacprzak - Przedszkole nr 2  
Ponadto wyróżniło: 
1. Damiana Dąbrowskiego - PSP w Starej 
Błotnicy 
2. Martę Bednarczyk - PSP w Bobrku 
3. Martę Koperską - PSP w Wyśmierzycach 
4. Ewelinę Dąbrowską - PSP w Starej 
Błotnicy 
5. Monikę Kamińską - PSP w Promnie 
6. Agnieszkę Bednarczyk - PG w Starym 
Goździe 
7. Anitę Ziółek - PG w Białobrzegach 

Do eliminacji rejonowych 55 
Ogólnopolskiego Konkursu Recy-
tatorskiego w Radomiu jury za-
kwalifikowało następujących ucze-
stników: 
1. Rafał Czeski - ZSP w Białobrzegach 
2. Klaudia Kozłowska - ZSP 
w Białobrzegach 
3. Beata Pałczyńska - LO w Białobrzegach 
4. Martyna Petrzak - ZSP w Białobrzegach 
Wyróżnienia otrzymali: 
1. Robert Górecki - ZSP w Białobrzegach 
2. Ernest Kaliciński - LO w Białobrzegach 
3. Przemysław Kwietniewski - ZSP  
w Białobrzegach 
4. Patrycja Ptaszek - ZSP w Białobrzegach 
5. Martyna Chyc - LO w Białobrzegach.

Przedstawiamy podsumowanie 
inwestycji realizowanych przez 
Starostwo w poszczególnych 
gminach powiatu. W tym wydaniu 
inwestycje w gminie Białobrzegi. 

Gmina Białobrzegi pod względem 
wartości i ilości zrealizowanych 
przez Starostwo inwestycji jest na 
pierwszym miejscu w powiecie. Nie 
ma w tym nic dziwnego, przecież 
znajduje się tutaj stolica powiatu, 
koncentruje się życie gospodarcze, 
kulturalne, administracyjne i edu-
kacyjne naszego regionu.

Wśród największych za-
dań zrealizowanych przez 
Starostwo w gminie Białobrzegi 
są: termomodernizacje ratusza 
i dawnej bursy; budowa stanicy 
wodnej nad Pilicą, budowa boisk 
Orlik 2012 - jedynego obiektu o tym 
standardzie nie tylko w mieście, ale 
także w całym powiecie.  Oprócz 
tego wyremontowano drogę 
Sucha - Kamień z chodnikami 
na ul. Szlacheckiej oraz drogę 
ze Stawiszyna w kierunku 
Chruściechowa. W Jasionnej 
wybudowano chodnik oraz zmode-

rnizowano drogę powiatową przez 
tę miejscowość. Położono również 
dywan asfaltowy w kierunku 
Turna. Spółka powołana przez 
powiat prowadzi remont Ośrodka 
Wypoczynkowego „Olszynka”, celem 
zapewnienia bazy noclegowej dla 
turystów odwiedzających te tereny.

Niektóre inwestycje realizowane 
były przy udziale gminy. Są to: remont 
ul. Żeromskiego z budową ścieżki 
rowerowej do Suchej i odcinka 
Sucha - Stawiszyn z chodnikiem 
w Stawiszynie; zmodernizowanie ul. 
Mikowskiej; wybudowanie chodnika 
w Brzeskiej Woli.

W tym roku Starostwo rozpocznie 
prace związane z budową 
hali sportowej przy Liceum 
Ogólnokształcącym. Planowana 
jest również budowa chodnika na 
ulicy Krakowskiej w kierunku stacji 
benzynowej. 

Łączna wartość wykonanych 
inwestycji wynosi 6.784.029,00 
zł. W tym inwestycje drogowe 
stanowią wartość 3.739.502,00 zł. 
Gmina Białobrzegi dofinansowała
je w kwocie 404.750 zł, co stanowi 
5,9% ich wartości.

Dla mieszkańców stolicy powiatu
Starostwo dla gmin

BĘDZIE PODJAZD W LO

WIELKANOC

KALENDARZ 

GIMNAZJUM TWP 

Zarząd Powiatu podjął decyzję 
o przesunięciu środków 

w budżecie na budowę podjazdu 
dla niepełnosprawnych w Liceum 

Ogólnokształcącym.

Odbyło się spotkanie Wielkanocne 
wszystkich pracowników Starostwa, 

Komendantów, Dyrektorów podległych 
jednostek oraz Radnych Rady Powiatu. 
Wszystkim życzyliśmy Wesołych Świąt!

Starostwo wydało kalendarz w ramach  
programu „Razem Bezpieczniej”. 
Autorką rysunku kalendarza jest 
uczennica Andżelina Kolbarczyk 
z Gimnazjum w Starym Goździe.

Gimnazjum TWP przy Liceum 
Ogólnokształcącym zaprasza wszystkich 

absolwentów szkół podstawowych do 
kontynuowania nauki w tej szkole.

Komisja udzielała odpowiedzi na pytania samorządowców.
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Lokalna Grupa Działania 
„Zapilicze” działa już od roku. 
Nasza działalność cieszy się 
dużym zainteresowaniem. Prze-
prowadzono pierwsze nabory  
wniosków. 

Nabory o dofinansowaniedotyczyły 
działania 4.13 „Wdrażanie Lokalnych 
Strategii Rozwoju” Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich na 
lata 2007 – 2013 dla operacji, 
które odpowiadają warunkom 
przyznania pomocy w ramach 
działania „Odnowa i rozwój wsi” 
oraz „Małe projekty”.  Do biura LGD 
„Zapilicze” wpłynęło 18 wniosków 
o dofinansowanie  w ramach „Małe
projekty”, z czego dofinansowanie
operacji otrzymało 9 najwyżej 
ocenionych wniosków. Z działania 
„Odnowa i rozwój wsi” wpłynęły 2 
wnioski i oba zostały zakwalifikowane
przez Radę Decyzyjną. Wszystkie 
wnioski zostały przekazane do 
Urzędu Marszałkowskiego w celu 
dalszej weryfikacji. Obecnie wszyscy
beneficjenci czekają na podpisanie

umowy z Urzędem Marszałkowskim.
 Środki, jakimi dysponowaliśmy 

w 2009 roku, to; - „Małe projekty”- 
192.500, 00 zł;
- „Odnowa i rozwój wsi” – 
157.500,00 zł.

Podczas naborów odbywały się 
w biurze bezpłatne konsultacje 
dla wszystkich wnioskodawców 
prowadzone m.in.  przez członków 
Zarządu oraz koordynatorów. 
Ich czas był dostosowany do 
potrzeb beneficjentów. Wszyscy

zainteresowani otrzymali niezbędną 
pomoc. 

Lokalna Grupa Działania „Zapilicze” 
zgodnie ze statutem podjęła szereg 
działań, które mają służyć szeroko 
pojętej poprawie jakości życia 
mieszkańców  i przyczynić się do 
rozwoju organizacji:

- promocja organizacji poprzez 
utworzenie i prowadzenie strony 
internetowej www.zapilicze.pl, która 
zawiera na bieżąco aktualizowane 
informacje na temat działań 
podejmowanych przez LGD. 

- przygotowanie i dystrybucja 
materiałów informacyjnych 
(opracowanie loga Stowarzyszenia, 
wydanie ulotek i kalendarzy 
informacyjnych)

- rozpowszechnianie informacji 
o funkcjonowaniu i działalności 
Stowarzyszenia na obszarze objętym 
LSR.

W dniu 16 marca 2010r. na 
Walnym Zebraniu Członków Lokalnej 
Grupy Działania „Zapilicze” Zarząd 
LGD uzyskał absolutorium za 2009r.

Rok działań LGD “Zapilicze”

W skrócie...LGD

SZKOLENIE RADY

WALNE LGD

FOLDERY TURYSTYCZNE

Na przełomie kwietnia i maja 
odbędzie się  kolejny nabór 
wniosków na działania „Małe 
projekty”, „Odnowa i rozwój wsi” 
oraz  „Różnicowanie w kierunku 
działalności nierolniczej”. 

Nabór odbędzie się w ramach 
programu PROW na lata 2007- 
2013.  Wszyscy mieszkańcy terenu 
LGD zainteresowani informacjami 
o możliwości pozyskiwania dotacji 
z Unii Europejskiej mogą otrzymać 
potrzebną wiedzę  m.in. o aktualnie 
ogłaszanych konkursach, po-
trzebnych dokumentach. 
Beneficjenci otrzymują pomoc

w wypełnianiu wniosku aplikacyjnego 
bezpośrednio w biurze LGD 
„Zapilicze” ul.  Plac Zygmunta 
Starego 9 Białobrzegi ( III p) lub pod 
nr tel. 48 613 23 59, 696 461 198.

 RUSZA KOLEJNY NABÓR Walne w LGD
Dnia 16 marca 2010r odbyło 

się Walne Zebranie Członków 
Stowarzyszenia LGD „Zapilicze”. 

Podczas obrad Zarząd 
podsumował  miniony rok 
intensywnej działalności. Złożono 
sprawozdanie z pracy Zarządu, 
sprawozdanie z pracy biura 
LGD, sprawozdanie z budżetu, 
sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 
Przedstawiono zmiany w Strategii 
oraz w Statucie LGD „Zapilicze”. 
Ustalono także wysokość składek 
członkowskich oraz uchwalono 
kierunki i program działania LGD 
„Zapilicze” na najbliższy rok.

Wydawca: Starostwo Powiatowe w Białobrzegach, Plac Zygmunta Starego 9, 26-800 Białobrzegi.   
Opracowanie graficzne, zdjęcia, skład - Adam Bolek. Redakcja tekstów: Adam Bolek, Sławomir Bielecki.
Druk: reprograf.pl. Białobrzegi, kwiecień 2010r.

LGD „Zapilicze” wydało foldery 
turystyczne opisujące atrakcje 
turystyczne obszaru objętego 
Lokalną Strategią Rozwoju. Autorem 
informatorów jest Adam Bolek.

W dniu 16 marca 2010r. na Walnym 
Zebraniu Członków Lokalnej Grupy 
Działania „Zapilicze” Zarząd LGD 
uzyskał absolutorium za 2009r.

Pałace i dwory
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Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich
Europa inwestująca w obszary wiejskie

Publikacja współfinansowana ze środków Unii Europejskiej w ramach osi 4 -LEADER
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013

Instytucja Zarządzająca Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 
Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi
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Szlak Kajakowy 
Pilicy

Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich
Europa inwestująca w obszary wiejskie

Publikacja współfinansowana ze środków Unii Europejskiej w ramach osi 4 -LEADER
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013

Instytucja Zarządzająca Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 
Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi

NABÓR WNIOSKÓW

W wyniku przeprowadzonej procedury 
naboru wniosków  złożono 2 
wnioski o dofinansowanie działania               
w ramach „Odnowy  i rozwoju wsi” oraz 
18 wniosków  z „Małych projektów”.

Zarząd Stowarzyszenia Lokalna Grupa 
Działania „Zapilicze” zorganizował 
i przeprowadził szkolenie dla członków 
Rady Decyzyjnej pt. „Metodyka pracy 
organu decyzyjnego (Rady) ".        

Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju 
Obszarów Wiejskich

Europa inwestująca w obszary wiejskie
Publikacja współfinansowana ze środków Unii Europejskiej

w ramach osi 4 -LEADER 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013

Instytucja Zarządzająca Programem Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007-2013 

Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi

LOKALNA GRUPA DZIAŁANIA “ZAPILICZE”

WSZELKIE INFORMACJE 
MOŻNA UZYSKAĆ 

W SIEDZIBIE BIURA 
LGD „ZAPILICZE” 

W BIAŁOBRZEGACH 
PLAC ZYGMUNTA STAREGO 9 

(III piętro) lub na 

www.zapilicze.pl

- BIAŁOBRZEGI - PROMNA - RADZANÓW
 - STARA BŁOTNICA - STROMIEC - WYŚMIERZYCE - 

LOKALNA GRUPA DZIAŁANIA “ZAPILICZE”

Europejski Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich
Europa inwestująca w obszary wiejskie

Lokalna Grupa Działania: Stowarzyszenie “Zapilicze”
współfinansowana jest ze środków Unii Europejskiej w ramach osi 4 - LEADER

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013

BIURO: BIAŁOBRZEGI, PL. ZYGMUNTA STAREGO 9 (III piętro)
Czynne: pn - pt 8,00 - 16,00. tel. 696 461 198, www.zapilicze.pl

A
.B

.2
00

9.

Różnicowanie w kierunku 
działalności nierolniczej
Tworzenie i rozwój 
mikroprzedsiębiorstw
Odnowa i rozwój wsi
Małe projekty

DZIAŁAJ Z NAMI


